
Zápis z jednání Redakční rady Uhříněveského zpravodaje ze dne 7. 10. 2024 

 

Místo konání: ÚMČ Praha 22, kancelář starosty  

Zahájení jednání: 15:00 

Ukončení jednání: 16:00 

Přítomni: Kaněra Tomáš, Klich Michal, Vágner Ivan 

Omluveny: Vagenknechtová Hana, Špalková Kuželová Veronika 

 

Je přítomna nadpoloviční většina členů, rada je usnášeníschopná. 

 

1) Zahájení jednání a schválení programu 

Návrh programu 

1) Zahájení jednání a schválení programu  

2) Finance a výhled na další období – tiskárna, papír a další  

3) Informace k distribuci  

4) Dramaturgie pro rok 2025 

5) Různé 

 

Usnesení: 

Redakční rada schvaluje program. 

Hlasování: PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

2) Finance a výhled na další období – tiskárna, papír a další 

S tiskárnou Medic Port, s.r.o. je uzavřena nová smlouva č. SD-OKST-0011/2024 ze dne 30. 4. 2024 

(usnesení RMČ č. UR-276-12/24 ze dne 30. 4. 2024).  

O zrušení papírové verze UZ se neuvažuje. Elektronická verze je k dispozici přes odkaz na webu MČ 

Praha 22 i na FB a v MUNIPOLISu. Diskuze k úspoře nákladů, cena papíru zůstává pro letošek 

stejná. Ekologická varianta je dvojnásobně drahá.  

 

3) Informace k distribuci 

Náklad 7700 ks je dostačující. Návrh na tisk samolepek na schránky: „Nevkládat UZ, sledujeme 

elektronickou verzi“, které by byly k dispozici v podatelně. Problémy s půjčováním klíčů od ČP, 

návrh na jednání se zástupci SVJ k přístupu ke schránkám. Vzhledem k váze UZ budou balíky po 25 

ks.  

 

4) Dramaturgie pro rok 2025 

Plán rozhovorů s představiteli místních nekomerčních společností a spolků či osobností. Postupně se 

zástupci zřizovaných příspěvkových organizací MČ (ZŠ, MŠ a ŠJ), a dále od větších neziskových 

organizací až po nejmenší. Rozhovory povede bývalá šéfredaktorka zdravotního serveru. 

 

Návrhy obsahu 

Lidé by zasílali fotky, klidně i bizardní či vtipné, na stránce by byla koláž zaslaných fotografií – bez 

komentáře, s vtipným komentářem či prázdnou bublinou k vyplnění. Možná by šlo odstartovat 

fotkami žáků ZŠ U Obory, kteří fotili do soutěže k výročí školy. Tento návrh je vhodný spíše na FB.  

 

Rubrika „Paměť národa“ je v plánu po skončení rubriky „7 divů“, u které je připraveno dalších cca 

20 dílů.  

 

Plnění bodů z minulé RR 

Pozitivní zpětná vazba – úvodníky psány různými radními, kalendář akcí, reklamy mezi články 

 

Představení nového členění radnice – až po komplexním dokončení přestavby přízemí. 



 

Hydepark – o využití se na Redakční radě diskutovalo a šéfredaktor byl požádán k pravidelnému 

využívání Hydeparku pro větší čtenářskou informovanost u témat, které občany nejvíce zajímají 

(doprava apod.).   

 

Seznam usnesení rady přestal být zveřejňován, protože kompletní podklady vč. videozáznamu jsou 

přes usnesení k dispozici na webu MČ.   

 

5) Různé  

 

 

 

Termín příští RR: 2. prosince 2024 od 15 hodin  

 

 

 

Zapsal vz. R. Petr 

 

 

 

Ověřil Tomáš Kaněra 

předseda 


